
Folketingets Kommunaludvalg

FolketingetsKommunaludvalg har d.30. januar 2014 stillet følgende spørgsmål nr. 2(L 
110) til økonomi- og indenrigsministeren, som hermed besvares. Spørgsmålet er stillet 
efter ønske fra Jan E. Jørgensen (V).

Spørgsmålnr. 2:

”Er ministeren indstillet på at evaluere konsekvenserne af loven efter 2 år?”

Svar:

Med lovforslaget går vi en ny vej i forhold til at bidrage til at bekæmpe identitetsmis-
brug. Jeg synes derfor også, at det er helt rigtigt at se på lovens anvendelse i praksis. 

Økonomi- og Indenrigsministeriet vil følge op på lovforslaget og udarbejde en årlig 
opgørelse over antallet af ansøgninger om nyt personnummer, antallet af sager, hvor 
der tildeles nyt personnummer og antallet af sager, hvor der gives afslag på tildeling af 
nyt personnummer. Opgørelsen vil indeholde en redegørelse for begrundelsen i den 
enkelte sag for tildeling af nyt personnummer henholdsvis afslag herpå.

Den årlige opgørelse vil blive tilsendt Folketingets Kommunaludvalg.

Med venlig hilsen
Margrethe Vestager
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